
PROTOKÓŁ Nr XXXVII/09
 z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

29 grudnia 2009 roku o godz. 10.00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 

W sesji uczestniczyli:
• radni  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie,  (nieobecni:  Jagodziński  Maciej,  Nadzieja  Piotr,  

Skupin Krzysztof),
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, (nieobecna radca prawny- Teresa Andrzejewska), 
• sołtysi wsi (nieobecni sołtysi: Stanisław  Talarowski- Czechnów, Leszek Tymniuk - Giżyn,  

Stanisław  Gasik-  Gołaszyn,  Andrzej  Biernat-  Sowiny,  Dariusz  Polaszek-  Szemzdrowo,  
Józef Czerwiński- Tarchalin, Maciej Baryga- Zaborowice), 

• pracownicy Urzędu Miejskiego w Bojanowie,
• Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• przedstawicielka lokalnej prasy.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak.  Zapytał 
czy do przedstawionego porządku obrad są uwagi lub propozycje zmian.
Nie zgłoszona żadnych uwag, ani propozycji zamian.

W związku z powyższym porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVI/09 z sesji odbytej w dniu 21 grudnia 2009 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza  Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) planu pracy Rady Miejskiej na 2010 rok,
2) nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  Oddział 

Terenowy  w  Poznaniu  na  rzecz  Gminy  nieruchomości  niezabudowanych 
położonych w Gołaszynie i realizacji inwestycji pn. „Budowa ścieżki pieszo-
rowerowej”,

3) zmiany  uchwały  Nr  XXXV/273/09  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia 
5 listopada 2009 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki,

4) zmiany  uchwały  Nr  XXXV/275/09  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia 
5 listopada  2009  roku  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie 
inwestycji  pn.  „Społeczność  wiejska  bliżej  kultury:  przebudowa  i  remont 
świetlic wiejskich w Kawczu, Sowinach, Golince i Czechnowie”,

5) zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2009.
8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Zakończenie.



Do pkt. 3 Przyjęcie  protokołu Nr XXXVI/09 z sesji odbytej w dniu 21 grudnia 2009 
roku.

W związku  z  tym,  iż  do  protokołu  z  sesji  odbytej  w dniu  21  grudnia  2009 roku 
nie wniesiono  uwag  pisemnych  i  ustnych,  przewodniczący  obradom  zaproponował, 
aby przyjąć protokół bez odczytywania. Za powyższą propozycją opowiedzieli się wszyscy 
obecni  na  sesji  radni  –  12  „za”  (nieobecni:  Maciej  Jagodziński,  Piotr  Nadzieja, 
Krzysztof Skupin).
W związku z powyższym protokół nr XXXVI/09 z sesji odbytej w dniu 21 grudnia 2009 roku 
przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych:

Radni nie wnieśli żadnych zapytań.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym od 21 grudnia do 29 grudnia 2009 roku.

Przewodniczący Rady pan Stanisław Tomiczak poinformował zebranych o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym – tj. od dnia 21 grudnia do 29 grudnia 2009 roku 
– informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Do  pkt.  6  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym 
i     o     wydanych zarządzeniach.  

W okresie międzysesyjnym od dnia 21 grudnia 2009 roku do dnia 29 grudnia 2009 
roku Burmistrz Bojanowa nie wydał żadnych zarządzeń.
Burmistrz przedstawił informacje na temat zrealizowanych zadań w 2009 roku, które stanowi 
załącznik nr 3:

• kanalizacja sanitarna: 
 zakończona  budowa części  kanalizacji  sanitarnej  w Golinie  Wielkiej 

i w Bojanowie ul. Norwida i ul. Słowackiego,,
 budowa  kanalizacji  sanitarnej  ciśnieniowej  Trzebosz-  Czechnów, 

Trzebosz- Zaborowice,
 budowa kanalizacji sanitarnej Zaborowice- Czechnów,
 opracowanie  dokumentacji  na  budowę  kanalizacji  sanitarnej 

Gierłachowo- Kawcze, Gołaszyn- Tarchalin,
 rozstrzygnięcie  przetargu  na  budowę  kanalizacji  sanitarnej  Golina 

Wielka- Golinka,
• drogi:

 budowa ulic Kurpińskiego i Paderewskiego,
 modernizacja nawierzchni ul. Słowackiego,
 remont dróg gminnych: ul. 17 stycznia, ul. Nowa, ul. Ratuszowa,
 przebudowa drogi Zaborowice - Parłowice,
 budowa  ul. Piaskowej,
 remont chodników ul. Rynku i ul. Kościuszki,
 budowa chodnika w Trzeboszu,



 budowa chodnika w Gołaszynie,
• inne:

 zmiana organizacji ruchu w Bojanowie,
 pozyskanie dotacji na odnowę terenów zielonych - likwidacja skutków 

nawałnicy,
 pozyskanie  dotacja  na  likwidację  eternitu  -  likwidacja  skutków 

nawałnicy,
 oczyszczenie 2 stawów w Trzeboszu,
 rekultywacja wysypiska śmieci w Sowinach,
 budowa 3 placów zabaw,
 w ramach programu rowy oczyszczono 5,7 km rowów,
 remont sanitariatu w urzędzie.

Informacja o realizacji zadań w 2009 roku stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Do pkt. 7  Podjęcie uchwał w sprawie:
1/ plan pracy  Rady Miejskiej w Bojanowie na 2010 rok

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak odczytał projekt uchwały planu 
pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2010 rok przedstawiony już na poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej. 
Burmistrz wniósł o uzupełnienie Planu pracy o czwarty punkt w miesiącu styczniu dotyczący 
informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu o planowanych inwestycjach 
i remontach  dróg  powiatowych  w  2010  roku  w  gminie  Bojanowo.  Pytań  nie  było. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych (nieobecni: Jagodziński Maciej, Nadzieja Piotr, 
Skupin Krzysztof).
Więcej pytań do projektu uchwały nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali 
uchwałę w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2010 rok. Za przyjęciem 
uchwały głosowało  12  radnych  (nieobecni:  Maciej  Jagodziński,  Piotr  Nadzieja,  Krzysztof 
Skupin).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7  Podjęcie uchwał w sprawie:
2/  nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  Oddział  Terenowy 
w     Poznaniu na rzecz Gminy nieruchomości niezabudowanych położonych w Gołaszynie   
i realizacji inwestycji pn. „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej”

. Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  odczytał  projekt  uchwały 
w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział w Poznaniu 
na  rzecz  Gminy  nieruchomości  niezabudowanych  położonych  w  Gołaszynie  i  realizacji 
inwestycji  pn.  „Budowa  ścieżki  pieszo-  rowerowej”  i  oddał  głos  Burmistrzowi, 
który przedstawił  uzasadnienie  do  uchwały.  Jako  samorząd  terytorialny  mamy  prawo 
do nieodpłatnego  przejęcia  nieruchomości  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  Oddział 
Terenowy  w  Poznaniu  na  cele  związane  z  inwestycjami  infrastrukturalnymi  służącymi 
wykonaniu zadań własnych. Bez wątpienia budowa ścieżki pieszo- rowerowej jest inwestycją 
infrastrukturalną.  Nieruchomości  te  są  położone  na  4  działkach  w  Gołaszynie  o  łącznej 
powierzchni 1,1098 ha.



Pytań do uchwały nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Poznaniu 
na  rzecz  Gminy  nieruchomości  niezabudowanych  położonych  w  Gołaszynie  i  realizacji 
inwestycji  pn.  „Budowa  ścieżki  pieszo-rowerowej”.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało 
12 radnych (nieobecni: Maciej Jagodziński, Piotr Nadzieja, Krzysztof Skupin).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7  Podjęcie uchwał w sprawie:
3/ zmiana uchwały Nr XXXV/273/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 5 listopada 
2009 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  odczytał  projekt  uchwały 
w sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXXV/273/09  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia 
05 listopada 2009 roku w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  i  oddał  głos Burmistrzowi,  który 
przedstawił uzasadnienie do uchwały.
Radny  Kubis  zadał  pytanie  dotyczące  wysokości  odsetek  od  zaciągniętej  pożyczki 
na „Odnowę i rozwój wsi”.
Na  pytanie  odpowiedziała  Pani  Skarbnik  Mirosława  Zamelska.  Odsetki  od  zaciągniętej 
pożyczki  na  zadania  inwestycyjne  realizowane  w  ramach  Programu  Rozwoju  Obszarów 
Wiejskich  na  lata  2007-  2013,  Oś3:  Jakość  życia  na  obszarach  wiejskich  i  różnicowanie 
gospodarki wiejskiej w zakresie działania „Odnowa i rozwój wsi”, prawdopodobnie wyniosą 
0,1 redyskonda weksli. 
W  związku  z  powyższym  radni  przegłosowali  uchwałę  w  sprawie  zmiany  Uchwały 
Nr XXXV/273/09 Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 05 listopada 2009 roku w sprawie 
zaciągnięcia  pożyczki.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych  (nieobecni:  Maciej 
Jagodziński, Piotr Nadzieja, Krzysztof Skupin).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7  Podjęcie uchwał w sprawie:
4/ zmiana uchwały Nr XXXV/275/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 5 listopada 
2009 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Społeczność 
wiejska bliżej kultury: przebudowa i remont świetlic wiejskich w Kawczu, Sowinach, 
Golince i Czechnowie”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  odczytał  projekt  uchwały 
w sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXXV/275/09  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia 
05 listopada  2009  roku  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji 
pn. „Społeczność wiejska bliżej kultury: przebudowa i remont świetlic wiejskich w Kawczu, 
Sowinach, Golince i Czechnowie” i oddał głos Burmistrzowi, który przedstawił uzasadnienie 
do uchwały.
Pytań do uchwały nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXXV/275/09 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 05 listopada 2009 
roku w sprawie zaciągnięcia  zobowiązań w zakresie  inwestycji  pn.  „Społeczność  wiejska 
bliżej  kultury:  przebudowa  i  remont  świetlic  wiejskich  w  Kawczu,  Sowinach,  Golince 
i Czechnowie”.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych  (nieobecni:  Maciej 
Jagodziński, Piotr Nadzieja, Krzysztof Skupin).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 



załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7  Podjęcie uchwał w sprawie:
5/ zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2009

Pani  Skarbnik  Mirosława  Zamelska  odczytała  projekt  i  uzasadnienie  uchwały 
w sprawie zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2009.
Radny Jan Kubis zapytał na co wydano 1 500 zł w dziale 852, rozdział 85202, paragraf 4270 
Zakup usług remontowych?
Do pytania  ustosunkowała  się  Pani  Skarbnik Mirosława Zamelska  wyjaśniając,  że  chodzi 
tu o pensjonat, przegląd i naprawy dźwigu.
W związku  z  powyższym  radni  przegłosowali  uchwałę  w sprawie  zmian  budżetu  gminy 
Bojanowo na rok 2009. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych (nieobecni:  Maciej 
Jagodziński, Piotr Nadzieja, Krzysztof Skupin).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8   Odpowiedzi na zapytania radnych.

W związku z brakiem pytań- nie dotyczy.

Do pkt. 9 Wolne głosy i wnioski.

1. Radny  Leszek  Janowicz  w  związku  z  kończącym  się  rokiem  2009,  podziękował 
Burmistrzowi  za  realizację  zadań  w  2009  roku  oraz  efektywną  pracę,  co  widać 
zwłaszcza po wyremontowanych drogach, nowych chodnikach i innych inwestycjach 
na  terenie  gminy.  Podziękował  też  Panu Tadeuszowi  Polc  Kierownikowi  Zakładu 
Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  za  opróżnianie  pojemników  na  śmieci 
zarówno w mieście jak i na cmentarzu.

2. Pani  sołtys  Wieńczysława  Barteczka  zapytała  jak  wygląda  sprawa  rosnącego 
zadłużenia odbiorców wody i jak to wygląda w stosunku do roku ubiegłego?

Do pytania ustosunkował się Burmistrz wyjaśniając, że działania w tym kierunku zostały 
już  podjęte,  należności  zostaną  rozłożone  na  raty,  a  w  razie  konieczności  będzie 
to regulowane  zgodnie  z  prawem.  Ostatecznym  skutkiem  nie  uregulowania  płatności 
będzie odcięcie wody i wskazanie miejsca, w którym będzie można ją pobrać odpłatnie.

Do pkt. 10 Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  XXXVII  sesji  Rady  Miejskiej, 
Przewodniczący Rady Stanisław Tomiczak podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
obrady o godz. 1115.

Protokolant Monika Łapińska


